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Referat Bestyrelsesmøde onsdag den 28/8 2024 kl. 17.00 – 20.00 

Navn Underskrift 

Jørgen Lassen  

Henrik Kristiansen  

Christa Skelde  

Karen Møller Winther  

Anja Kamp Damsgaard  

Karl Plougstrup-Petersen  

Daniel Nakskov  

Mikael Stentz Poulsen  

Søren Spanggård Petersen  

Trine Bjørn Leth  

Olav Lund  

 

Emne 

1.  Velkomst ved formand samt konstituering af ny bestyrelse. 
- Oplæg ved Jørgen om bestyrelsesarbejdet. 

Skolens forretningsorden rundsendes og pointer fra denne fremlægges af 
formanden. 
Ligeledes kort info om Efterskoleforeningens folder om 
bestyrelsesarbejdet. 
Generel en enighed om at lave et forum for bestyrelsesarbejde på teams. 
Det arbejder Søren Petersen og Jørgen Lassen videre med. 
 

- Præsentation af deltagere. Gerne med personlige fokuspunkter. 
Alle deltagere på mødet præsenterede sig selv og fremlagde 
fokuspunkter. 
 

- Konstituering 
Jørgen Lassen blev valgt til formand 
Karl Plugstrup blev valgt til næstformand. 

 
2.  Godkendelse af dagsorden. Tjek og godkendt 

 
3.  Godkendelse og underskrivelse af referat fra sidste møde. Tjek. 
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4.  Nyt fra formanden. 
- Kalender: Der er lavet en kalender for bestyrelsesmøderne 
- Jørgen/Søren kommer med et forslag til en bestyrelsesaften. 
- Årshjulet for bestyrelsesarbejdet gennemgåes. 

 
5.  Direktørens orientering: 

- Generel status – orientering. 
Vi har haft en god start i alle afdelinger.  

- Personaleinfo. 
Vi har sagt farvel til Anne Mette H. Jensen i friskolen 
Alexander Møller er startet i SFOén. 
Malene Lyager er stoppet i efterskolen og startet i friskolen 
Steffen Andresen er stoppet i det forgangne skoleår, hvor Diite Aaen 
startede i januar. 
Anja Boisen- Seefeldt har 6 mdr. orlov. 
Charlotte Nørgård Jespersen er startet i efterskolen 
Daniel Vestergård Kristensen er startet i efterskolen 
 
TAP:    
Der starter en ny i køkkenet. Der er lidt underbemanding i køkkenet pt. 
Henrik Kristensen har været sygemeldt i 4 uger, han starter op på 
mandag. 
Vi har beskåret 1, 2 lærer i friskole/efterskoledelen. 
 
 

- Markedsføring. 
Vi vil gerne have flere elever i friskolen og flere på spring/adventure og 
vores musiklinje.  
Vi prøver at arbejde lidt med TIK TOK. 

- Byggeri – hængepartier. 
Vi er meget glade for vores nye lokaler rundt på skolen. Brugerne, såvel 
voksne som elever er glade for de nye rammer og muligheder. 
Et hængeparti omkring byggeriet er, at værkstedet har nogle fejl i forhold 
til lyd mellem værkstedet og undervisningslokalet ovenpå. 
 
Ligeledes er der konstateret revner i nogle limtræsbjælker som der skal 
noget fyld i for, at de fungerer optimalt. 
 
Firmaet, der stod for byggeriet, er gået konkurs og derfor er der lidt 
hængepartier i forhold til at få de sidste hængepartier bragt i orden. 
 

- Økonomi. 
Vi står et andet sted økonomisk efter byggeriudgifter. Vi skal lave skole 
som vi plejer, men vi skal lige tænke os om i forhold til budget og forbrug. 
Til oktober vil Søren gennemgå mere omkring økonomi. 
Vi har en god lejeaftale den kommende sommer omkring ekstern 
udlejning. 
Udgifter vi ved der er på vej, er et tag over den gamle hal og 
hjemkundskabslokalet. 
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- Diverse ny lovgivning/regler. 
Det er et krav, at vi skal etablere ladestande pr. 1/1-25 
Der er krav om tidsregistrering for alle medarbejdere. 

 
6.  Orientering om afdelinger ved Søren. 

Friskolen har 166 elever, vi vil gerne være 180. Vi har god søgning, men 
det skal også hænge sammen i de aktuelle/ansøgte klasser. 
Vi forsætter markedsføringen på friskoledelen. 
Alle elever pånær 9. klasse er lige pt. på lejr, noget nyt i dette skoleår 
med lejr i efteråret. 
Der har været en god fælles forældreaften i friskolen. 
Efterskolen er kommet godt i gang og der er god energi både blandt 
elever og personalet. 
Vores musiklinje er kun 1 linje med 10 elever. Musiklærerne har fået 
boglige fag til at supplere deres arbejdstid. 
Vi synes det ser bedre ud med søgningen til musiklinjen. 
Vi har opgraderet vores trivselsbehov med et trivselsteam. 
Vi har fokus på vores mobilpoltik. Vi vil gerne have eleverne med i 
debatten omkring håndteringen af mobiler og via samtalen finde frem til 
den rigtige form for brug af mobiler. 
Snus er stadig et fokus for os. 
Børnehaven er fyldt op og det går godt.  
Kursusafdelingen går godt, der er en lidt lavere tilmelding til enkelte 
kurser.  

 
7.  Nyt fra medarbejderrepræsentant. 

Vi er kommet godt i gang i alle afdelinger og der er god stemning og energi i de 
forskellige afdelinger. 

8.  Godkendelse nye elever friskole. 
Nye elever godkendt  
 
 

9.  Status kommende tiltag. 
Der arbejdes videre i tanken om at få lavet en vuggestue. 
Anja fra bestyrelsen vil gerne med ud og se på vuggestuer og også integrerede 
børnehaver/vuggestuer. 
 
 

1 Temaer i kommende skoleår. 
Oplæg fra Søren: 

Forældreroller, økonomiske krav, mobilpolitik. Invitere andre 
medarbejdere med til nogle bestyrelsesmøder. 

Input fra bestyrelsen: 9. klasse, musiklinjen, valgfag på Balle, elevfravær i friskolen, 
 

10.  Evt. 
Næste bestyrelsesmøde vil vi gerne se det gamle museum på Ballevej 

 
 
 
 


